
 

 

 

 
 

 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-11-03 i PRO-gården med Corona-avstånd 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Pelle Söderlund, 
Britt-Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Monica Olofsson, och 
Christer Eriksson. 
Eva Kilén och Ingegerd Nilsson med via nätet. 
 

Anmält förhinder: Christina Borefur. 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2020-10-06 lades till handlingarna. 
 

§4     PRO-gården. 

- Inte några aktuella uthyrningar. 

- Meta delar ut almanackor till styrelsen( de som vill ha). 

- Inget annat aktuellt vad gäller PRO-gården. 

§5 Nya medlemmar, avgående 
- Ingen medlem avliden. 
- 1 ny medlem. 
- F.n. 205 medlemmar i föreningen.   

§6 Ekonomi 

- Britt säger att ekonomin är hyfsad. Presenterade ett 
budgetförslag för 2021, dock inte i balans. Styrelsen får kolla 
varje post mot budget nästa år. 

 



 

 

 

§7 Rapporter 
- Utskick 10 oktober. 
- Tapetserarcirkel 15 oktober, alla stolar färdiga. 
- V 86, 21 oktober. Som vanligt spännande. 
- Bokcirkel 21 oktober. 
- Månadsmötet med Berndt Stende 27 oktober, 34 
medlemmar slöt upp på aktiviteten. 
- Vårdcentralen 30 oktober; information till de som ska vara 
kövakter vid influensavaccinationen. 

§8  Kommande aktiviteter 
- V-86  4 november. 
- Bokcirkel 25 november. 
- Månadsmöte/Höstmöte 24 november med Per Malmqvist, 
final i bildletartävlingen, VP och budget för 2021. Mötet hålls i 
Sv. Kyrkans lokaler med föranmälan. 
- Julbordet ställs in p.g.a. rådande omständigheter. 
- Julhälsning till medlemmarna sker via utskick. 
- Månadsmöte 12 januari 2021 med Knutgröt ställs också in. 

§8.1 Verksamhetsplanering för 2021 
- Arbetsmaterialet gicks igenom, bl.a. ska resegruppen och fest- 
    gruppen gallra bland alla förslag som kommit in. 

§ 9  PRO Samorganisationen och distriktet och Riks, m.m. 
- Distriktets höstmöte per capsulam. 
- Samorganisationens höstmöte blir ett styrelsemöte 13 nov. i 
Nässjö. 
- Norrahammar 7 december, Christer Eriksson åker ev. 

§10 KPR 
- Ingegerd är med på KPR-möte 18 november via nätet. 

§11  Hemsidan 
- Ny hemsida, den fungerar.  

§12 Övriga frågor 
- Pecke polis: underhållning om bedrägerier, försöka boka till      
våren, tyvärr bor han i Enköping så det blir ganska dyrt. Meta 
ska undersöka om vi kan dela med andra föreningar inom 
samorg. och ev. bidrag från distriktet. 



 

 

 

§13 Nästa möte 
-  Tisdagen den 1 december 2020 kl. 10.00. 

§14 Mötet avslutas 
 - Meta avslutade mötet. 

 

 

Sekreterare   Justeras 


